
 

Referat 
fra 

Dansk Kegle Forbunds Hovedbestyrelsesmøde 
søndag den 22. januar 2017 

3 F i Nyborg 
********************************************************** 

 

Tilstede: 
Forretningsudvalget: Marita Geinitz (MG), Finn Hyldmar (FH)  
Sports/Elite udvalget: Henning Vang Nielsen (HN) 
Sportsudvalget Classic: Ena Bargholz (EB) 
Seniorudvalget: Ejler Jespersen (EJ) 
Lovudvalget: Jette Møller (JMØ) 
J.K.U.: Susan Møller Holdt (SH), Karl Vollsen (KV) 
S.K.U.: Mogens Christensen (MC), Allan Mortensen (AM) 
K.K.U.: Georg Nielsen (GN), Brian Kisum (BK) 
 

DAGSORDEN: 
 

    
   1.) Referat fra sidste møde 
   2.) Orientering fra formanden 
   3.) Orientering fra kassereren 
   4.) Orientering fra sekretæren 
   5.) Orientering fra Elite- og Sportsudvalget Sektion Bohle 
   6.) Orientering fra Sportsudvalget Sektion Classic 
   7.) Orientering fra Ungdomsudvalget 
   8.) Orientering fra Kursusudvalget 
   9.) Orientering fra seniorudvalget 
 10.) Forslag til behandling 
 11.) Budget 2017 
 12.) Tilretning af strategiplaner 
 13.) Unionsrunde (Kort orientering fra unionerne) 
 14.) Eventuelt 
 
    
 
 
 
 
ADD: 1 Referat fra sidste møde 
 
Ingen havde nogen kommentarer. 
 
 



ADD: 2 Orientering fra formanden 
 
MG: fortalte at vi havde indstillet spor til DIF, og DIF´s chefgruppe har indstillet det til 
godkendelse, og DIF´s bestyrelse holder først møde om 2 dage. 
 
Vores spor bliver sendt til unionerne så de kan tage det med på deres rep. møder, hvor 
Marita også deltager og orienterer om sporene. 
 
 
ADD 3: Orientering fra Kassereren: 
 
John var på ferie. John har skiftet revisor. 
 
 
ADD 4: Orientering fra sekretæren: 
 
FH: fortalte at i må gerne tage medlemsregistreringerne op på jeres rep. møder. 
Toftlund Kegleklub har ikke slettet de aktive medlemmer, og de har ingen penge, og de 
har heller ingen bestyrelse. Jeg har besluttet at de aktive medlemmerne bliver slettet, og 
de får ingen regning for dem. Ejler vil holde møde med spillerne fra Toftlund, samt Toftlund 
hallen. 
 
HN: Hvis Ejler har brug for hjælp så skal han bare kontakte Henning, som så tager med. 
 
FH: Hvis klubber har udmeldt mellem den 29. og 31. december 2016, så vil de blive 
godtgjort. 
 
FH takkede for gaven til min 60 års fødselsdag. 
 
SM: Klubberne kan ikke se om der har været banekontrol, kan man se det på 
hjemmesiden. 
 
 
ADD 5: Orientering fra Elite- og Sportsudvalget Sektion Bohle 
 
HN: oplæste følgende brev som han har modtaget fra nogle spillere: 
 
Der er nogle spillere der syntes det er for dårligt at man ikke kan vente med at drikke øl til 
alle er færdige med at spille til landskampen. 
 
Det var ikke taget op i udvalget endnu 
 

Det blev besluttet at ovennævnte skal tages op i udvalget før det kommer i HB. 
 

HN: siden sidst har vi kun spillet landskamp mod tyskerne, og vi tabte, men senior 
herrerne var igen tæt på. 
 
Henning har købt en ny PC, og mangler et virusprogram. 



 
Henning fortalte om de fremtidige danmarksmesterskaber. 
 
Henning uddelte forslag der skal med i unionernes mapper. 
 
 
ADD 6: Orientering fra Sportsudvalget Sektion Classic 
 
EB: fortalte at vi har oprettet en klub for indvandrer i Nørrebrohallen, og den hedder 
MUHABET, og det er et bruger center. Ena og Ulla styrer klubben. 
 
Til VM i år så går herrerne direkte ind i turneringen, i stedet for at de spiller kvalifikation. 
 
Der er kommet et brev hvor udvalget skal godkende om en ungdomsspiller kan deltage til 
VM. Det er indskærpet at alle henvendelser skal gå kommandovejen. 
 
 
ADD 7: Orientering fra Ungdomsudvalget 
 
Jytte er på arbejde, og Robert er syg. 
 
 
ADD 8: Orientering fra Kursusudvalget 
 
Ingen bemærkninger. 
 
 
ADD 9: Orientering fra seniorudvalget 
 
Ejler havde indsendt en beretning, hvor der ikke var noget at berette. 
 
 
ADD 10: Forslag til behandling 
 
Der var ingen forslag. 
 
 
ADD 11: Budget 2017 
 
Ejler fortalte at DM senior hold skal op på kr. 25.000,00 
 

Budgettet blev godkendt 
 
 
ADD 12: Tilretning af strategiplaner 
 
Det blev besluttet at Henning, Finn og John sætter sig sammen og tilretter 
strategiplanerne. 



 
 
ADD 13: Unionsrunde (Kort orientering fra unionerne) 
 
SKU: Havde ikke noget. 
 
KKU: Havde ikke noget. 
 
JKU: Spilleudvalget har fået en henvendelse fra en spiller, om at han må spille med en 
handske, og en spiller fra Esbjerg har fået lov til at spille med små kugler indtil rep. mødet 
hvor reglerne skal ændres. Det gælder kun i den Jyske turnering. 
 
FKU: Var der ikke. 
 
 
ADD 14: Eventuelt 
 
EB: spurgte om hvornår vi skulle gå i gang vedr. jubilæet. 
 
MG: Vi har talt om at vi tager det op på næste FU møde den 23. april 2017. 
 
FH: Beretningerne skal sendes til kontoret senest 1. april 2017 i word format. 
 
FH ønskede alle en god tur hjem. 
 
Referent 22/1-2017 Finn Hyldmar  


